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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med tillägg av fyra frågor från rådet 

under § 6, övriga frågor.   

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Carina Björklund utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2016-02-25 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan R informerar om förvaltningens pågående ärenden. Bland 

ärenden som ska upp på stadsdelsnämndens sammanträde 22 

september är remissvar om revidering av medföljare vid 

semesterresor samt tertialrapport 2. MBL-versionen av T2:an 

skickas som vanligt till rådets ledamöter. Anne berättar om ”lokala 

utvecklingsprogrammet” som är en bilaga till tertialrapport 2. 

Programmet ska konkretisera stadens vision och göra den relevant 

på lokal nivå samt utgå ifrån analyser av lokala förhållanden och 

dialog med bland annat invånare och civilsamhället.   

 

§ 6 Övriga frågor 

 Funktionshinderrådet har önskemål om att träffa 

förvaltningschefen och presidiet. Rådets förslag på datum är 

6/10, 3/11 och 24/11. Anne förmedlar tiderna till 

nämndsekreterarens som kontaktar presidiet.  

 FH-rådet önskar att vara med i diskussionerna om VP 2017. 

Anne berättar att budget för 2017 kommer i mitten av 

oktober och att arbetet med verksamhetsplanen för nästa år 

därefter påbörjar i nämnden/förvaltningen. Rådet kommer 

att träffas för att diskutera aktiviter som de anser angelägna 

inför nästa år. 

 Jan D undrar över aktivitetslistan där det inom parentes står 

FH-rådet aktivitet. Anne berättar att det är mer för 

information om var aktiviteterna på rådets bevakningslista 

kommer ifrån, vissa aktiviteter finns och ska följas upp i 

respektive rapporter såsom VB och T1/T2 och några 

aktiviteter är från tillgänglighetsvandringen som gjordes 

september 2015.    

 FH-rådet önskar göra en ny tillgänglighetsvandring. Bra om 

den kan äga rum i Norra Djurgårdsstaden. Finns också 
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önskemål från FH-rådet att göra ett studiebesök i 

Tantolunden där det finns ett utegym som ska vara bra.  

 Carina undrar om lokalen på Oxenstiernasgata 31, som 

föreningen kostnadsfritt lånar av förvaltningen till några av 

sina verksamheter. RSMH undrar om det går att få låna den i 

större utstreckning för att utöka verksamheterna. Enligt Jan 

R är inte detta möjligt.  

 

Besök av Lotta Hedstad och Carina Gillgren, socialförvaltningens 

funktionshindersinspektörer. Inspektörsarbetet startade år 2007 som 

ett komplement till exempelvis Inspektionen för vård och omsorgs 

(IVO) granskningar. Inspektörerna gör granskningar både inom 

socialpsykiatri och funktionshinderområdet, på beställare- och 

utförarsidan inom både privata kommunala enheter. Inspektörerna 

rapporterar till kommunstyrelsen. Under våren genomfördes en 

granskning med utgångspunkt i helhetssyn och tillgänglighet och 

som rör personer som har komplexa behov, psykisk ohälsa parallellt 

med funktionsnedsättning. Granskningarna har gjorts på 

förvaltningarna Kungsholmen, Skarpnäck, Älvsjö och Östermalm. 

Se bilaga 1 och 2.  

 

 Eftersom ledamot Monica Billgren inte har närvarat vid 

några möten under 2016 samt inte har hörts av, antas att hon 

har avslutat sitt uppdrag för FH-rådet.  

 

§ 7 Nästa möte och avslutning  
Nästa möte är 6 oktober.  

 

 

 

   

Anders Carlsson  Carina Björklund 

ordförande  Justerare  

 

 

Bilagor 

1. Granskningsrapport 14  

2. PP-bilder från funktionshindersinspektörernas besök  


